

## TECHNICAL SPECIFICATION FOR CONCRETE MIXER

<b>Drum:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Drum body Produced of high resistant steel for long life time.</li> <li>- Equipped with Manhole for easy entrance and cleaning</li> <li>- Spirals: spirals for very good mixing- and discharging performance, last cone with additional spirals for smooth discharge</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- يتم تصنيع جسم الحلة من حديد عالى الجودة مقاوم للتآكل</li> <li>- مزودة بمانهول لسهولة التنظيف و الخلط.</li> <li>- قواطع الحلزون لسهولة الخلط و التقليل و التفريغ , اخر مخروط به حلزون اضافي لسهولة التفريغ.</li> </ul>	الحلة:
<b>Drive and hydraulics:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Mixer Equipped with</li> <li>- Gearbox</li> <li>- Hydraulic: pump and motor</li> <li>- Oil cooler: Hydraulic with level indicator</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>الخلاطة مزودة</li> <li>- صندوق السرعات</li> <li>- الهيدروليك: بالطمبة و المحرك</li> <li>- التبريد: هيدروليكي بمؤشر مقاس</li> </ul>	وحدات : النقل
<b>Mixer sub frame:</b>	Produced from U profile steel and equipped with a stiffening plate	يصنع الشاسيه المساعد على شكل حرف U من الصلب و به تقويات.	الشاسيه: المساعد
<b>Other components:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Foldable ladder.</li> <li>- Mechanical drum fixation for safe cleaning.</li> <li>- Double draining ring.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- الخلاطة مزودة بسلم مفصلي.</li> <li>- الخلاطة مزودة بميكانيزم لتثبيت الحلة أثناء الصيانه.</li> <li>- الخلاطة مزودة بعجلات لتحميل الحلة.</li> </ul>	مكونات : أخرى
<b>Water system:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Pressurized water tank , with valve and level indicator</li> <li>- Water hose with spraying nozzle</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- الخلاطة مزودة بتك بمحبس و مقياس .</li> <li>- الخلاطة مزودة بخراطوم مياه .</li> </ul>	دورة : المياه
<b>Painting:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Exterior surface treatment by shot blasting.</li> <li>Painting by high solid primer directly on the surface</li> <li>Painting inside special paint booth with the cargo cabin color or the color chosen by the customer</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>تمر الخلاطة بمراحل دهان داخل أفران خاصة بعد عمل Shot blasting بواسطة ذرات من الصلب ثم يتم الدهان من الداخل ايبوكسى و من الخارج ببرايمر, ثم يتم الدهان النهائي داخل أفران خاصة باللون المحدد حسب رغبة العميل.</li> </ul>	الدهان: